
 

 

 

Møtedato: 15. februar 2024 
Vår ref.:  Saksbehandler:   Dato: 
2023/1724-19  diverse  9.2.2024  

 

Styresak 21-2024/3 Brev av 4. januar 2024 fra Vestvågøy 
kommune ad. tilgang til opplysninger om 
helhetlig plan for funksjons- og 
oppgavedeling 
Saken har tidligere vært fremmet som styresak  
16-2024/3 

 
 
Se vedlagt kopi. 
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ADVARSEL: Denne eposten kommer fra utsiden av din organisasjon. Ikke klikk på lenker
eller åpne vedlegg med mindre du kjenner igjen avsenderen og vet at innholdet er
trygt. 

Fra: Jonny Finstad[
Sendt: 04.01.2024 10:35:29
Til: Postmottak-RHF (postmottak@helse-nord.no)[RHF-Postmottak@helse-nord.no]
Tittel: Tilgang til opplysninger om Helhetlig plan for funksjons- og oppgavedeling

Hei
 
Vedlagt er henvendelse til direktør og styreleder angående Helhetlig plan for funksjons- og
oppgavedeling 
 
 

Jonny Finstad
Ordfører
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Til  

Helse Nord RHF V/postmottak 

postmottak@helse-nord.no 

V/direktør og styreleder                                                                          Leknes 04.01.2024 

 

Tilgang til opplysninger om Helhetlig plan for funksjons- og oppgavedeling 

 

Det vises til brev fra Lofotrådet og tilsvar fra Helse Nord den 3/1-2024: «Helhetlig plan for funksjons- 
og oppgavedeling skal som dere kjenner til opp i styremøte den 9.1.2024 og vi ønsker ikke på generell 
basis å kommentere styresaker før de er behandlet. Vi ser frem til deres høringsinnspill og takker for 
engasjementet» 

Som ordfører i vertskommunen for Lofoten sykehus reagerer jeg sterkt på avvisning av henvendelsen 
fra Lofotrådet. Jeg vil derfor påpeke viktigheten av åpenhet og transparens i denne viktige saken for 
vårt lokalsamfunn. 

Jeg vil understreke at en her ikke ber om Helse Nord`s kommentarer til styresaken, men om tilgang til 
underliggende dokumenter/beregninger for å kunne forstå konklusjonene i saken, samt kunne gi 
høringsuttalelse basert på faktakunnskapene og prosessen som ligger til grunn for denne planen. 

Ut fra svaret om at man ser frem til høringsinnspill og takker for engasjement kan det tolkes at Helse 
Nord ikke ønsker å svare ut spørsmål eller behov for opplysninger kommunene måtte ha, både nå – 
og i høringsperioden for fremlagte plan? Dette bes Helse Nord om å avklare snarest. 

 

Ser frem til snarlig tilbakemelding og avklaring! 

 

Jonny Finstad 
Ordfører 
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